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علیرضا پناهیان:

زندگی چیزی جز مبارزه با دشمن نیست
استاد حوزه و دانشگاه گفت: دشمن شناسی و یهودعنود شناسی بر محور قصه های قرآن را باید جدی بگیریم و بدانیم با چه کسانی درگیریم، امید

<;br&#47;><br&#47>.مظلومان جهان به ماست

به گزارش سایت خبری پرسون، حجتالاسلام علیرضا پناهیان شامگاه یکشنبه در مراسم بزرگداشت فرماندهان و شهدای مقاومت در هیات ثارالله زنجان
افزود: دشمن در صدد ضربه زدن است و در این شرایط تا می خواهیم با نوجوانان راجع به دشمن حرف بزنیم عده ای می گویند؛ ذهن نوجوان را خراب
نکنید، در حالی که همین نوجوانان در بازی های رایانه ای مدام در تجربه مواجه با دشمن هستند؛ اینکه به نوجوانان نگوییم دشمن دارند، خیانت است،

زندگی چیزی جز مبارزه با دشمن نیست.

وی ادامه داد: برای همین صحبت ها ممکن است حاشیه درست کنند و بگویند جنگ طلبیم؛ نبرد با دشمن در ذات انسان است، پیش از خلق حضرت
آدم، دشمنش آفریده شده بود، نباید کسی ما را خام و نسبت به دشمن بی تفاوت کند، ما همیشه در حال نبردیم.

حجت الاسلام پناهیان گفت: انیمیشن درست می کنند تا به حس نبرد نوجوانان جهت غلط بدهند و جنگ را وابسته به ابزار و اسلحه به نمایش می
گذارند، ما در جنگ ذکر داشتیم ولی چنین چیزهایی در این تولیدات نیست.

وی ادامه داد: ۱۱ امام معصوم ما را ترور کردند و یا به شهادت رساندند، تمام رسالت رسول الله(ص) پس از رسالت، در جنگ گذشت؛ با این شرایط چطور
می شود از جنگ حرف نزد، آن هم در این شرایط که با یهود عنود که به تعبیر قرآن، شدیدترین دشمن است طرف هستیم که بیشترین عداوت را با

محمد مصطفی (ص) و امت محمد (ص) دارند.

حجت الاسلام پناهیان گفت: حسی که الان داریم، چنان است که گویی داریم نه فقط انتقام اسلام را که انتقام اکثر انبیای الهی را از بنی اسراییل می
گیریم.

وی افزود: در این شرایط برخی ها می خواهند حرفی از مرگ بر اسراییل در هیأتشان نیاید، قرآن از هیچ قومی به اندازه بنی اسراییل سخن نگفته، بوی
عقب نشینی استشمام بشود، صهیونیست ها رحمی نخواهند داشت.

حجت الاسلام پناهیان به نماز جمعه اخیر تهران به امامت رهبر معظم انقلاب اشاره کرد و گفت: مردم با این حضور حماسی و دشمن شکن خود ثواب
عظیمی بردند.

وی به رشادت ها و مظلومیت رزمندگان و مردم لبنان در نبرد با رژیم صهیونی اشاره کرد و افزود: خدا و جبهه حق، نیروهای خودش را دارد و نصرت الهی
با مظلومان است.


